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Szóbeli választ igénylő kérdés

Kövér László úr részére
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2010. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Kásler Miklós az emberi erőforrások miniszterhez

Miért mennek szembe a saját államtitkárokkal?
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány arra készül, hogy kancellárokat - vagy ahogy Varga Mihály fogalmazott,
költségvetési felügyelőket - ültessen a kórházak nyakára. Mint ismert, a magyar kórházak 70-80
milliárd forint adósságot halmoznak fel minden évben, Önök most úgy tesznek, mintha ez az
adósság a kórházak felelőtlen költekezésének lenne az eredménye. Holott ez éppen fordítva igaz,
a kórházi adósságok a kormány felelőtlensége miatt halmozódnak fel. Mivel Önök kevesebb
pénzt adnak á kórházaknak a szükségesnél, a kórházaknak adósságba kell verniük magukat,
hogy mindenkit elláthassanak. Ez ennyire egyszerű. Ha nem akarnak kórházi adósságokat, akkor
emeljék meg az egészségügyi kiadásokat a költségvetésben. Volt, nincs kórházi adósság, ezt
kellene tenni.

Kérdezem hát a kormányt! Mégis mi értelme lenne ebben a helyzetben kancellárokat
küldeni a kórházakba pénz helyett? Ők majd eldöntik, hogy kit lássanak el és kit nem? Majd
megtiltják, hogy egyes embereket meggyógyítsanak, nehogy adósság keletkezzen?

Tisztelt Ház! Én 16 éven át voltam kórházigazgató, pontosan tudom, hogy miről
beszélek. De ha nekem nem hisznek, legalább hallgassák meg a saját egészségügyi
államtitkárokat, aki szintén kórházigazgató volt. Nagy Anikó nem véletlenül nyilatkozta azt a
Magyar Hírlapnak, hogy károsnak tartaná a kórházi kancellárok rendszerét. Ő is tudja, én is
tudom, Önök is tudják, hogy nem újabb pártkatonák kellenek az egészségügybe, hanem pénz.
Nem a pénzügyi fegyelemmel van a baj, hanem azzal a költségvetéssel, amely kevesebb pénzt ad
a kórházaknak, mint amennyiből azok mindenkit el tudnak látni.

Kérdezem ezért Minister urat:
Miért mennek szembe a saját államtitkárokkal, miért akarnak kancellárokat küldeni a
kórházakba?

Budapest, 2018. július 13.
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